
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 25. september 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 725
Ministeren har i svar på SAU - spørgsmål 645 svaret ud fra den forudsætning,
at der allerede var opført dobbelthus på en grund, og hvorledes dette skulle
behandles skattemæssigt.
Der ønskes alene svar på, hvad de skattemæssige konsekvenser er for ejer,
som sælger et hus opført på en grund mellem 800-1399 kvadratmeter og me-
re end 1400 kvadratmeter, hvor der jf. kommuneplanen er givet en generel til-
ladelse til, at der må opføres et dobbelthus på grunden. Og det uanset om en
ny ejer/nye ejere vælger at opføre et dobbelthus på grunden, og uanset om
dette sker ved opførelse på samme matrikel, eller der sker udstykning af ma-
triklen ved opførelse af dobbelthus af en fremtidig ejer eller ej.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Brian Mikkelsen (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Brian.Mikkelsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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